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                                                                                                                                 Maj 2018 
 

       NYT FRA BESTYRELSEN 

 
                                                           
Sommerferien står for døren, så det er tid til at give en kort opsummering af, hvad der sker 
i vores andelsboligforening. 
 
GENERALFORSAMLING 2018 
 
Årets generalforsamling blev afholdt onsdag den 18. april 2018 på Rungsted Gymnasium. 
Generalforsamlingen var præget af generel tilfredshed og enighed og blev gennemført på 
mindre end 2 timer: 

–   Formandens beretning blev godkendt 
–   Årsregnskabet blev godkendt 
–   Andelskronen blev fastsat til 53 
–   Driftsbudgettet blev godkendt 
–   Boligafgiften holdes uændret 

–   Bestyrelsens forslag om udskiftning af ventilatorer til udsugning blev vedtaget 
–   Bestyrelsens forslag om installation af anlæg til fjernelse af kalk i vandet blev vedtaget 
–   Bestyrelsens forslag om rensning af bebyggelsens facader blev vedtaget 
–   Bestyrelsens forslag om renovation af indgangspartierne blev vedtaget 
–   Bestyrelsens forslag om ændringer i husordenen blev vedtaget 
–   Povl Flamands forslag om opsætning af låge med lås blev vedtaget 
–   Caroline Gullevs forslag om garanti på behandlingstid ved konstatering af 
     skimmelsvamp blev ikke vedtaget 

–   Jane Heller, Peter Henningsen og Harald Queseth blev genvalgt til bestyrelsen 
–   Bestyrelsesformand Niels Stærup og bestyrelsesmedlem Thomas Christiansen var ikke 
     på valg og fortsætter i bestyrelsen 
–   Bestyrelsessuppleanter blev efter lodtrækning: 1) Jakob Hagen og 2) Philip Fullerton 
 
INFORMATIONSMØDE 
 
Der blev afholdt informationsmøde tirsdag den 16. januar 2018 i selskabslokalet på Alsvej. 
Ca. 80 personer havde fundet vej til festlokalet på Alsvej, hvor Niels Stærup gennemgik 
bestyrelsens arbejdsopgaver samt de vigtigste anlægs- og vedligeholdelsesarbejder i 
2017 og 2018. Spørgelysten var stor, og bestyrelsen og inspektør Sven-Erik Olsen 
besvarede spørgsmålene. 
 
Der blev efterfølgende udtrykt stor tilfredshed med mødet, så bestyrelsen har allerede nu 
besluttet at gentage succesen næste år!
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PROJEKTER VEDTAGET PÅ GENERALFORSAMLINGEN 
 
OPSÆTNING AF LÅGE I HEGNET FOR ENDEN AF DEN LANGE BLOK 
 
Forventes færdiggjort omkring den 1. juni 2018. 
 
UDSKIFTNING AF RUDER I INDGANGSPARTIERNE 
 
Forventes færdiggjort omkring den 1. juli 2018. 
 
INSTALLATION AF AFKALKNINGSANLÆG 
 
Forventes påbegyndt omkring den 1. august 2018. 
 
INSTALLATION AF NYE VENTILATORER PÅ TAGENE 
                                                                                                       
Forventes påbegyndt omkring den 1. september 2018.             
 
FACADERENSNING 
 
Forventes påbegyndt omkring den 1. oktober 2018.  
 
 
ANDRE PROJEKTER 
 
PARKERINGS- OG VENDEPLADS UD FOR NR. 55 - 59 
 
Arbejdet er i fuld gang og forventes færdiggjort omkring den 1. juni 2018. 

VANDSEPARATION 
 
Det store projekt med at separere regnvand fra kloakvand er færdigt! 
Vi har kunnet glæde os over et særdeles godt samarbejde med Novafos, entreprenør og 
beboere, så selve projektet med vandseparering blev færdigt før det planlagte tidspunkt. 
 
RETABLERING AF DE GRØNNE OMRÅDER – BLIV VÆK FRA NYSÅEDE AREALER 
 
Retableringen af de grønne områder er i fuld gang og det grove arbejde forventes 
færdiggjort omkring den 1. juli 2018.  
Der eftersås løbende, så gå venligst uden om de nysåede arealer - og husk også at holde 
hunde væk fra arealerne. På den måde kan vi få flot nyt græs hurtigst muligt! 
 
Der vil også blive lavet beplantning ved gavlene i blok 1 og 2, samt udlægning af ukrudts-
dug og granitskærver under altanerne i de korte blokke. 
Laurbærkirsebær vil løbende blive udskiftet, da nogle af de plantede sorter ikke kan trives i 
vores jord. 
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MALING AF BETONFLADERNE PÅ DEN LANGE BLOK 
 
Forventes påbegyndt omkring den 1. juni 2018. 
 
UDSKIFTNING AF FUGER VED PLASTVINDUER 
 
Forventes færdiggjort omkring den 1. juli 2018. 
 
OPSTILLING AF CYKELSTATIVER VED DE SMÅ BLOKKE 
 
Forventes færdiggjort omkring den 1. juli 2018. 
 
OPSTILLING AF STATIV TIL TÆPPEBANKNING 
 
Forventes færdiggjort omkring den 1. juli 2018. 
 
HOVEDRENGØRING 
 
Når de grønne områder er retableret og facaderne er blevet renset, vil der blive foretaget 
en hovedrengøring i alle opgange samt vinduespudsning af alle udvendige ruder. 
Forventes påbegyndt i 4. kvartal 2018. 
 
 
ANDET 
 
VANDAFREGNING 
 
I forbindelse med vandafregningen for 2017 er udgifter fra vaskeri m.m. ved en fejl blevet 
fordelt mellem beboerne.  
Der er nu udsendt et nyt regnskab, så beboerne får penge tilbage. 
 
TV OG BREDBÅND 
 
Bestyrelsen har indgået en ét-årig aftale med YouSee, der bl.a. indebærer, at man frit kan 
vælge, om man vil have TV eller bredbånd – eller begge dele fra YouSee. 
Samtidig nedsættes betalingen for en TV-boks fra 99 til 30 kroner pr. måned, lige som 
tilvalgspakker bliver billigere. 
 
YouSee opstiller en service-bus i Opnæsgård, så man bl.a. kan få kontrolleret sine 
kontrakter samt få rettet evt. tekniske fejl: 
 
–   Onsdag den   6. juni kl. 13.00 – 20.00 
–   Torsdag  den   7. juni kl. 13.00 – 20.00 
–   Søndag  den 10. juni kl. 10.00 – 15.00 
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INDBRUD – HUSK AT LUKKE DØRENE 
 
Vi har haft indbrud i lejligheder, kælderrum, P-kælder og biler. 
Seneste indbrud var i uge 18, hvor 4 kælderrum i én af de korte blokke blev ramt. 
Låsesystemet til kælderdørene er skiftet, lige som dørene til P-kælderen er ombygget. 
Men vi oplever stadig indbrud, fordi nogle beboere ikke lukker dørene efter sig! 
 
TRAILERE 
 
Der har været parkeret nogle trailere på parkeringspladserne i strid med reglerne. 
Efter henvendelse til ejerne er problemet nu løst. 
 
INDSAMLING AF CYKLER 
 
Indsamling af ukendte cykler fra cykelkældrene i den lange blok påbegyndes snart. 
Der vil blive udsendt separat varsling. 
 
INDGANGSPARTIER OG OPGANGE SKAL HOLDES FRI 
 
Der må ikke henstilles barnevogne, cykler eller lignende i indgangspartier og opgange, da 
de kan hindre folks flugtmuligheder samt reddere og brandfolks indsats. 
Vi har modtaget skriftlige henvendelser herom fra både kommunen og brandvæsnet!  
 
HUNDE SKAL VÆRE I SNOR 

Det er desværre nødvendigt endnu engang at gøre opmærksom på, at hunde under ingen 
omstændigheder må gå løse rundt på vore arealer – hunde skal være i snor!  
Dette gælder alle døgnets 24 timer - og efterladenskaber skal altid samles op i en pose.  
Benyt én at de mange hundeaffaldsbokse, der tømmes 2 gangen om ugen. 
Vi henstiller kraftigt, at hundene holdes væk fra de nysåede arealer! 
 
ROTTER SPISER FUGLEFODER 
 
Der er konstateret rotter flere steder i bebyggelsen, så vi minder om, at der ikke må hen-
kastes madaffald eller fuglefoder af nogen art på vores arealer, da det tiltrækker rotterne. 
 
STØJ 
 
Husk at tage hensyn til naboerne! Nattefester er kun sjove for dem, der deltager! 
 
HJEMMESIDEN 
 
Følg med på vores hjemmeside www.abopnaesgaard.dk, som vi løbende opdaterer med 
aktuelle nyheder, hvor du bl.a. kan se hvilke arbejder, der bliver udført på vores område 
samt følge med i bestyrelsens og inspektørkontorets opgaver. 
Her findes også vores husorden og vedtægter samt diverse ansøgningsskemaer. 

 


